
Zápisnica č.11/2010 
z  rokovania zúženého KR STU dňa 29. 11. 2010 na STU v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Helena Žideková, 

Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubica Vitková, Oliver 
Moravčík, Koloman Ivanička, Pavel Timár, Oľga Matušková 

 
Neprítomní:  Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš 
 
 
Program: 

 
1. Problematika projektov zo Štrukturálnych fondov EÚ (pror. Janíček, pror. Redhammer) 
 
 
K bodu 1 Problematika projektov zo Štrukturálnych fondov EÚ  

(pror. Janíček, pror. Redhammer) 
  
Rektor Báleš: Otvoril rokovanie a upresnil témy o ktorých sa bude rokovať. Na STU 

máme zazmluvnených 64 projektov rôzneho druhu. Témou rokovania je 
financovanie projektov a zodpovednosť, verejné obstarávanie a súčinnosť 
s fakultami a plnenie merateľných ukazovateľov v projektoch. 

Pror. Janíček: Upozornil, že každý projekt má merateľné výstupné ukazovatele. V prípade, 
že tieto nebudú splnené na 83% a viac, ASFEU skráti rozpočet projektu 
a príslušná finančná čiastka bude neoprávnený výdavok a musí byť vrátená 
agentúre. V rámci každého projektu teda musí byť osoba, ktorá dozerá na 
plnenie ukazovateľov v projekte. Ďalším rizikom je aj časové neplnenie 
projektu. V oblasti verejného obstarávania sú kapacity na R STU malé, budú 
prijatí ďalší dvaja zamestnanci, len je problém ich nájsť. Preto je v tomto 
smere nutná súčinnosť fakúlt. 

Pror. 
Redhammer: 

Projekty sú v zásade buď výskumne alebo stavebne orientované. Každý 
projekt má svojho zodpovedného riešiteľa. Okrem toho musí mať svojho 
profesionálneho manažéra/administrátora, ktorý všetku činnosť sleduje 
a komunikuje s ASFEU. Napriek opakovaným požiadavkám nie sú 
v projektoch naplánované dostatočné financie na týchto ľudí. Každá chyba 
v projekte môže znamenať neoprávnený výdavok a zazmluvnené finančné 
objemy projektov sú značné. 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Činnosti súvisiace s administráciou projektov a verejným obstarávaním sú 
vysoko odborné a je v nich mnoho nejasností. Dekan fakulty musí vedieť, na 
koho sa obrátiť pri nejasnostiach o radu, ak takýchto ľudí nemá na fakulte. 

Dekanka FA 
STU Vitková: 

Na FA STU prakticky nemajú vlastné projekty zo ŠF EÚ. Sú zainteresovaní 
v centrálnych projektoch 5.1/02 a 5.1/03. 

Dekan FEI 
STU Vajda: 

Udivuje ho vysoký počet projektov na STU až 64. O mnohých z nich na 
fakulte ani nevie a nemal vplyv na ich obsah a rozpočet pri ich podávaní. 
Projekty CE sú nedoriešené z personálneho hľadiska. Pracovníci katedier sú 
na projektoch CE a nie je vôbec jasné ako sa to bude započítavať do 
hodnotenia fakulty. V tomto smere nám chýba administratívny aparát, ktorý 
nám teraz chýba. 
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Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Konštatoval, že všetky zúčastnené strany – MŠ SR, ASFEU aj Vysoké školy 
neboli pripravené na tieto projekty. Na fakulte majú zriadené osobitné 
projektové oddelenie so 7 zamestnancami, ktoré sa venujú iba projektom. 
Najväčší problém vidí vo verejnom obstarávaní (VO). 

Pror. 
Redhammer: 

Uviedol, že napr. Prírodovedecká fakulta UK v Bratislave má tiež projektové 
stredisko, kde pracuje 25 ľudí. V porovnaní s tým, STU by mala mať 
stredisko so 70 pracovníkmi a to ani zďaleka nemá. 

Pror. Janíček: Vyjadril sa k problematike VO na STU. Bolo urobené výberové konanie na 
dvoch nových pracovníkov v tejto oblasti. Prihlásilo sa 47 uchádzačov, z nich 
iba 1 mal príslušné oprávnenie. Nakoniec z fin. dôvodov nenastúpil nikto ! 
Ďalej upozornil, že ASFEU prakticky všetky VO, ktoré sa týkajú väčších fin. 
objemov posiela na Úrad pre VO. Tento však nemá časové obmedzenie, 
dokedy sa musí k podnetu vyjadriť a z tohto dôvodu je ohrozené časové 
plnenie niektorých projektov. 

Ing. 
Matušková: 

Pri podávaní projektov platí pokyn rektora STU č. 9 a projektové zámery 
musia byť odsúhlasené aj dekanom fakulty. Preto sa diví, že dekani 
o niektorých projektoch nevedia. Ďalším problémom je otváranie 
projektového účtu – na fakulte alebo na rektoráte STU. Vedenie STU 
rozhoduje o tom, či daný projekt má charakter univerzitný alebo fakultný 
a podľa toho sa zriaďuje aj účet. Ona a jej spolupracovníci sú ochotní 
poskytnúť metodické usmernenie týkajúce sa projektov ŠF EÚ. Kontakt tel.: 
0918 661 103. 
Upozornila aj na projekty, kde STU je len partnerom. Keď hociktorý 
z partnerov nesplní svoju časť projektu, projekt ako celok nebude splnený. 

 
 
Úloha KR STU č. 1/11/2010  
Rektor STU ukladá prorektorom STU urobiť zoznam všetkých projektov, čo STU má 
a informovať dekanov fakúlt a riaditeľov súčastí STU o jednotlivých projektoch. 
Z: Prorektori Redhammer + Janíček 
T: 3. 12. 2010 
 
Úloha KR STU č. 2/11/2010  
Rektor STU ukladá urobiť sumár okolností, ktoré ohrozujú chod a časové či vecné plnenie 
projektov. Prorektor Redhammer to pošle všetkým dekanom fakúlt na pripomienkovanie. 
Dekani dodajú pripomienky do 6.12.2010 a potom bude materiál postúpený ministrovi 
školstva SR. 
Z: Prorektor Redhammer + dekani fakúlt STU 
T: 3. 12. 2010 
 
Úloha KR STU č. 3/11/2010  
Rektor STU ukladá venovať zvýšenú pozornosť projektom ŠF EÚ, ich administrácii, 
verejnému obstatávaniu a súčinnosti s Projektovým strediskom STU pri riešení projektov 
s cieľom minimalizovať neoprávnené výdavky. 
Z: Dekani fakúlt STU + diaditelia súčastí STU 
T: trvale 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
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Zápisnicu overil: 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


